

# Protokoll fört vid styrelsemöte i Hallands Spelmansförbund.

Den 28 juni 2021. Kl.18:00-18:50

Mötet var en telekonferens.

Följande deltog:

Dan Andersson, Karl-Gunnar Carlsson, Tord Nilsson, Torbjörn Johansson, Torsten Nilsson, Evy Johansson, Bo Thörn, Linnea Stensson, Filip Vari och Morgan Larsson .

Förhindrade att närvara: Albin Kuylenstierna

## 1. Mötets öppnande

Ordförande Dan Andersson hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

## 2. Godkännande av dagordning

Dagordningen som varit utsänd godkändes.

## 3. Protokoll föregående möte

Föregående styrelsemötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

## 4. Rapporter

a) Arbetsgruppen för årsmötet m.m. redovisar.

b) Vi diskuterar punkt för punkt enligt Linneas mail.

Arbetsgruppen, Torbjörn, Karl-Gunnar och Linnea, har haft telefonmöte och redovisade att

- Årsmötet startar 14.00 och därefter spelmansstämma ca kl15.
- Hembygdsföreningen ordnar fika. De ordnar även försäljning av korv framåt kvällen.
- Vi tyckte det kunde vara fint med tårta, så detta beställs.
- Albin och Jörgen vill få förslag på vilka låtar som skall spelas som allspelslåtar. Detta vill även hembygdsföreningen få reda på.

TN

- Sen tänkte vi att det vore kul om spelmannslagen vill bjuda på en låt eller två under eftermiddagen. ( mail om det har gått ut till kontaktpersonerna) och detta skrivs även i Bulletinen.
- Vi kom även att tänka på Oline och Filip's examenskonsert, kanske de känner för att bjuda på något därifrån.  
Filip undersöker vilka möjligheter som finns.

Ordet lämnades fritt och det beslutades att de första två låtar som Greger respektive Anette lagt upp väljs som allspelslåtar.

### **5. Hur ser restriktionerna för Covid 19 ut efter 1 juli och hur ordnas smittsäkerheten?**

Lättnader införs 1 juli och därefter planeras ytterligare lättnader från 15 juli. Hur agerar vi om inte de planerade lättnaderna införs?

Arbetsgruppen för årsmötet följer utvecklingen och vidtar åtgärder därefter. Om smittspridningen går i fel riktning så ställs evenemanget in.

### **6. Ungdomskursen, hur jobbar man med smittsäkerheten där?**

27 anmälda till kursen. Lokalerna utökas så att det matchar antalet deltagare och den yta som krävs.

De medlemmar som haft Covid har meddelat detta.

Kursmedlemmarna vet även att de ska vara friska när de kommer.

### **7. Bulletinen**

Dan och Torbjörn uppdaterar nödvändig dokumentation, verksamhetsberättelse mm

Påminnelse om medlemsavgift och att man ska anmäla sig till årsmötet tas med.

Årsmöteskommittén bidrar med information om årsmöte och efterföljande spelmannsstämma.

### **8. Övriga frågor.**

a) Dan tog upp att vi får blad från olika spelmannsförbund via mail. Får alla dessa eller ska de distribueras?

TN

Dan och Torbjörn får dessa och de finns på resp förbunds hemsida.  
Ordförande vidarebefordrar dessa mail till styrelsen.

b) Nissadalens spelmanslag har haft årsmöte. Då diskuterades det om man i Bulletinen skulle få med något om Torsten Sandberg och hans värv. Det är ont om tid för att göra något i kommande Bulletin eftersom den trycks slutet av denna vecka. Detta får därmed bli till senare bulletin.

c) Känner någon till om det är några spelmansstämmor planerade? Det vi känner till är Hällesåker och Eldsberga, se hemsidan.


### **9. Kommande möten.**

Nästa möte hålls kl 13.00.

Mötet hålls på Klasa, före årsmötet.

### **10. Avslutning.**

Ordförande förklarar mötet avslutat.

  
Dan Andersson ordförande

  
Tord Nilsson Sekreterare